
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 14. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 173
Forslag til lov om ændring af lov om taxikørsel m.v. (Tilladelser til offentlig ser-
vicetrafik og krav til beklædning af førere af taxier).
Af transportministeren (Hans Christian Schmidt)

Spørgsmål 1
Hvorfor mener ministeren, at problemet med, at taxaerne udkonkurreres af de
hidtil benævnte EP tilladelser, kan løses ved blot at flytte EP tilladelserne til
taxilovgivningen, idet en sådan flytning ikke ændrer ved, at EP-tilladelser ofte
er små og nyetablerede vognmandsvirksomheder uden overenskomster, der
kan byde på offentlige opgaver med kunstigt lave priser.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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